
Protokół Nr XCVIII

z  sesji  Rady  Miejskiej  w Staszowie,  która  odbyła  się  w dniu 21  września  2023  roku w sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 20 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Radni nieobecni: Pan Zbigniew Wojciechowski.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów,

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 sierpnia 2023 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037 –

projekt nr 738/23,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i  Gminy Staszów na 2023 rok – projekt  nr
739/23,

c)  przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 728/23,

d)  przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 729/23, 

e)  przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 730/23, 

f)  przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 731/23,

g)  przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 732/23,

h) oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego
gminy Staszów oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego – projekt nr
736/23,

i) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Staszów nieruchomości gruntowej
– projekt nr 733/23,

j) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych – projekt nr 734/23,
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k) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umów  na  odpłatne  udostępnienie  nieruchomości
stanowiących własność oraz współwłasność Gminy Staszów – projekt nr 735/23,

l)  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Staszów  –  projekt  nr
737/23. 

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 23.08.2023 r.
do 18.09.2023 r.

6.  Zamknięcie sesji.

Po zapoznaniu  z  proponowanym porządkiem głos  zabrał Burmistrz  Miasta  i  Gminy Staszów

Leszek  Kopeć,  który  zawnioskował  o  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektów  uchwał  

w sprawie:

-  zmiany  uchwały  Nr  XIII/120/2015  z  dnia  25  sierpnia  2015  roku  w sprawie  nadania  statutu

Staszowskiemu Ośrodka Kultury w Staszowie – projekt nr 740/23,

- zmiany Uchwały XLVI/379/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 czerwca 2021 roku w

sprawie  określenia  przystanków  komunikacyjnych  w  gminie,  których  właścicielem  lub

zarządzającym jest gmina Staszów oraz warunków i zasad korzystania z nich – projekt nr 741/23.

Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Kwiecjasz poddał  pod  głosowanie  wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 740/23, który został jednogłośnie przyjęty

(obecnych  było  20  radnych).  Następnie  poddał  pod  głosowanie  wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały nr 741/23, który został jednogłośnie przyjęty

(obecnych było 18 radnych).

Rada Miejska jednomyślnie zatwierdziła porządek obrad z uwzględnieniem przyjętych wniosków

(obecnych było 17 radnych).

Porządek obrad po zmianach:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 25 sierpnia 2023 r. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023 – 2037 –

projekt nr 738/23,

b) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 
739/23,
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c) przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 728/23,

d) przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 729/23,

e) przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 730/23,

f)  przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 731/23,

g) przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 732/23,

h) oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Staszów oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego – projekt nr 

736/23,

i) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez Gminę Staszów nieruchomości gruntowej

– projekt nr 733/23,

j) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych – projekt nr 734/23,

k) wyrażenia zgody na zawarcie umów na odpłatne udostępnienie nieruchomości 

stanowiących własność oraz współwłasność Gminy Staszów – projekt nr 735/23,

l) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 

737/23,

m) zmiany uchwały Nr XIII/120/2015 z dnia 25 sierpnia 2015 roku w sprawie nadania 

statutu Staszowskiemu Ośrodka Kultury w Staszowie – projekt nr 740/23,

n)  zmiany Uchwały XLVI/379/2021 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 28 czerwca 2021 

roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych w gminie, których właścicielem 

lub zarządzającym jest gmina Staszów oraz warunków i zasad korzystania z nich – projekt 

nr 741/23.

5.  Wolne wnioski w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 23.08.2023 r.
do18.09.2023 r.

6. Zamknięcie sesji.

    Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 25 sierpnia 2023 r. i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 19 radnych). 

  Ad. 4 a 

Pani Henryka Skowron -  Skarbnik Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2023- 2037

– projekt nr 738/23. 
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Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/736/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 b   

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2023 rok – projekt nr 739/23.

Radny  Hubert  Gawłowicz wniósł  o  informacje  w  zakresie  zwiększenia  wydatków  budżetu  

w dziale 757 „obsługa długu publicznego” w związku ze zwiększeniem odsetek od samorządowych

papierów wartościowych lub zaciągniętych przez jednostkę samorządu terytorialnego kredytów  

i pożyczek w kwocie 600 000,00 zł. Zapytał, z czego wynika to zwiększenie. Poprosił również o

informację w zakresie zwiększenia wydatków w dziale  900 ,,gospodarka komunalna i  ochrona

środowiska”  w  związku  z  dokapitalizowaniem  Przedsiębiorstwa  Komunikacji  Samochodowej

Spółka z  o.o.  w Staszowie w kwocie 250 000,00 zł.  Zapytał  na jaki  cel  zostaną przeznaczone

środki. 

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  odnosząc  się  do  zapytania  

w zakresie zwiększenia wydatków budżetu w kwocie 600 000,00 zł,  wyjaśniła, że sporządzając

projekt budżetu na 2023 rok opierano się na danych z lat poprzednich, informacje, które pojawiały

się  w  środkach  masowego  przekazu  sugerowały,  iż  stopy  procentowe  ulegną  obniżeniu  w  

II  kwartale  2023  roku.  Dodała,  iż  biorąc  pod  uwagę  ww.  informacje  kwota  jaka  została

zaplanowana na tym zadaniu okazała się niewystarczająca. Nadmieniła, iż miesięczna kwota, którą

wydajemy  na  obsługę  długu  wynosi  w  granicach  300  000,00  zł.  Zaplanowana  kwota  to  

2 850 000,00 zł i niestety nie jest to wystarczająca kwota w związku z czym, zaistniała konieczność

zwiększenia środków na tym zadaniu. 

W  zakresie  dokapitalizowania  Przedsiębiorstwa  Komunikacji  Samochodowej  Spółka  z  o.o.  

w Staszowie w kwocie 250 000,00 zł.  wyjaśnień udzielił  Burmistrz Leszek Kopeć.  Na wstępie

wypowiedzi poinformował, iż temat dokapitalizowania Spółki poruszany był już na początku roku,

ze względu na brak wystarczających środków jakimi gmina dysponowała nie pozwalało na to, aby

wspomóc  przedsiębiorstwo.   Przypomniał,  iż  problemy  spółki to  odroczone  skutki  pandemii

i  obostrzeń  z  nią  związanych.  Zamknięcie  szkół  wywołało  konieczność  ograniczenia

wykonywanych kursów, a ponieważ zmniejszyła się liczba pasażerów, spadły i przychody spółki. 
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W chwili pojawienia się finansowego wsparcia dzięki dodatkowej rządowej subwencji koniecznym

jest dokapitalizowanie spółki,  żeby ona istniała i  funkcjonowała.  Nadmienił,  iż pomimo trudnej

sytuacji finansowej PKS systematycznie nadrabia straty i poprawia swoją sytuację. Wygrywa m.in.

przetargi  na  obsługę  linii  realizowanych  z  Funduszu  Rozwoju  Przewozów  Autobusowych,

dowozów szkolnych i do lokalnych zakładów. 

O  zabranie  głosu  poprosił  radny  Piotr  Kasperkiewicz,  który  odniósł  się  w  zakresie

dokapitalizowania  Spółki  PKS w Staszowie.  Na wstępie swojej  wypowiedzi  poinformował,  iż  

w  dniu  wczorajszym  odbyło  się  posiedzenie  komisji,  podczas  którego  przedstawił  on  swoje

stanowisko sprawie trudnej sytuacji Spółki PKS. Zaznaczył, iż jego zdaniem radni powinni mieć

świadomość  potrzeby  wsparcia  Spółki  mając  na  uwadze  konieczność  dalszego  wsparcia

finansowego  dla  osób  pracujących  w  Spółce.  Uważa,  iż   Prezes  Zarządu  Spółki  PKS  nie  ma

żadnego pomysłu na dalsze funkcjonowanie przedsiębiorstwa i zdaniem radnego to Rada Miejska

bierze  odpowiedzialność  za  dalsze  funkcjonowanie  przedsiębiorstwa.  Zwrócił  się  do  radnych  

o wyrażenie zgody na wsparcie Spółki z równoczesną świadomością odpowiedzialności za podjęte

działania. 

Przewodniczący  Rady  Ireneusz  Kwiecjasz poinformował,  iż  również  uczestniczył  w  dniu

wczorajszym na  posiedzeniu  komisji  i  po  wstępnych rozmowach była  deklaracja  o  utworzeniu

związku gmin,  które  to  mogłoby poprawić  funkcjonowanie  przedsiębiorstwa.  Zaznaczył,  iż  nie

zgodzi się z radnym Kasperkiewiczem w zakresie planów co do dalszego  funkcjonowania Spółki.

Uważa,  iż  wstępne  zamierzenia  o  utworzeniu  związku  gmin  mogą  przyczynić  się  do  dalszego

utrzymania Spółki. 

Do powyższego odniósł się radny Piotr Kasperkiewicz, który stwierdził, iż o związku gmin  była

już mowa w poprzednich latach. Zwrócił się do Przewodniczącego Rady o poczynienie przez niego

kroków i podjęcie działań celem utworzenia związku.

Radni nie podjęli dalszej dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/737/2023

(w załączeniu do protokołu).   
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Ad. 4 c

Pani Ewa Kondek – Z-ca Burmistrza Miasta i Gminy Staszów zapoznała z projektem uchwały 

w sprawie przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 728/23.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 15 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/738/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 d

Pani  Ewa  Kondek  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie   przyznania  odznaki

okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 729/23.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/739/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani  Ewa  Kondek  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie   przyznania  odznaki

okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 730/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/740/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani  Ewa  Kondek  zapoznała  z  projektem  uchwały  w  sprawie   przyznania  odznaki

okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 731/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/741/2023
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 g

Pani Ewa Kondek  zapoznała z projektem uchwały w sprawie zapoznała z projektem uchwały  

w sprawie  przyznania odznaki okolicznościowej „Zasłużony dla Miasta” – projekt nr 732/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/742/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 h

Pani  Lidia  Złotnik  –  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

zapoznała z projektem uchwały w sprawie  oceny aktualności studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Staszów oraz  miejscowych  planów zagospodarowania

przestrzennego – projekt nr 736/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 17 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/743/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 i

Pani  Agnieszka  Gilbert  –  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami,  Geodezji  

i Rolnictwa zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie

przez Gminę Staszów nieruchomości gruntowej – projekt nr 733/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/744/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 j

Pani Agnieszka Gilbert  zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę

nieruchomości gruntowych – projekt nr 734/23.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.
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Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/745/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 k

Pani Agnieszka Gilbert zapoznała z projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie

umów  na  odpłatne  udostępnienie  nieruchomości  stanowiących  własność  oraz  współwłasność

Gminy Staszów – projekt nr 735/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/746/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 l

Pani Ewa Kondek  zapoznała z projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność

Burmistrza Miasta i Gminy Staszów – projekt nr 737/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/747/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 m

Pani Ewa Kondek zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/120/2015 

z  dnia  25  sierpnia  2015  roku  w  sprawie  nadania  statutu  Staszowskiemu  Ośrodka  Kultury  

w Staszowie – projekt nr 740/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/748/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 n

Pani Ewa Kondek  zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany Uchwały XLVI/379/2021

Rady  Miejskiej  w Staszowie  z  dnia  28  czerwca  2021 roku w sprawie  określenia  przystanków
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komunikacyjnych w gminie, których właścicielem lub  zarządzającym  jest  gmina  Staszów  oraz

warunków i zasad korzystania z nich – projekt nr 741/23.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 16 radnych) podjęła

Uchwałę nr XCVIII/749/2023

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5

W wolnych  wnioskach  i  zapytaniach  radny  Mariusz  Łazarz  zgłosił  potrzebę  naprawy kostki

chodnikowej  na  ul.  Parkowej  w  Staszowie.  Ponadto  zgłosił  potrzebę  zamontowania  tablic

ogłoszeniowych przy ul. Towarowej i Krakowskiej w Staszowie. 

Radny Hubert Gawłowicz zwrócił się o pilną interwencję w zakresie remontu chodnika przy 

ul. Wybickiego w Staszowie.  Ponadto  korzystając z obecności Prezesa ZEC Sp. zo.o. Pana Jacka 

Marka poprosił o udzielenie informacji w zakresie złożonego wniosku taryfowego do Urzędu 

Regulacji Energetyki.

Radny Bonifacy Wojciechowski zgłosił potrzebę remontu chodnika między blokami przy 

ul. Mickiewicza 14 i 18 w Staszowie. 

 Pan  Jacek  Marek  –  Prezes  Zarządu  w  Zakładzie  Energetyki  Cieplnej  Sp.  z  o.o.  

w Staszowie odniósł się do zapytania radnego Gawłowicza i poinformował, iż na chwilę obecną

wniosek jest w trakcie przygotowań. Dodał, iż obserwując tendencję w innych ciepłowniach można,

zauważyć, że tendencje są spadkowe. 

Następnie Burmistrz Leszek Kopeć odniósł  się  do zapytania  radnego Gawłowicza  w zakresie

remontu  chodnika  przy  ul.  Wybickiego  poinformował,  iż  zgłoszona  kwestia  zostanie

przeanalizowana i po jej weryfikacji radny otrzyma informację. Następnie poinformował, iż jeśli

chodzi o ubytki, zapadnięcia na płytach chodnikowych zgłaszanych przez radnych i mieszkańców

zostaną one zweryfikowane. Jeśli chodzi o zamontowanie tablic przy ul. Towarowej i Kościuszki

poinformował,  iż  na  chwilę  obecną   zgłoszona  kwestia  jest  w  trakcie  realizacji  i  w  miarę

możliwości będzie realizowana. 

Radny Mariusz Łazarz  zapytał  o  możliwości  pozyskania  środków finansowych na odbudowę

dróg.

Burmistrz Leszek Kopeć odpowiedział, iż na chwilę obecną oczekujemy na ogłoszenie wyników

wyborów.  Następnie  przedstawił  informację  z  działalności  za  okres  od  23.08.2023  roku  do
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18.09.2023 roku,  w tym przedstawił obecnie realizowane zadania inwestycyjne (w załączeniu do

protokołu). 

         Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 13:20 do godz:15:30.    

              

      Protokolant:         Przewodniczący  

      Marlena  Janowska                          Rady Miejskiej w Staszowie     

             ( - )  Ireneusz Kwiecjasz
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